
Op donderdag avond 30 januari spraken mevr. Boschker, dhr. Te Biesebeek en mevr. Lammers voor de 

tweede keer in bij de gemeente Winterswijk. Wat is onze eerste reactie … 

 

Mevr. Boschker: Ik heb in 2 delen het grootste deel van het SDG verhaal geprobeerd te vertellen. 

Voor mensen die kennis van zaken hebben is het een duidelijk verhaal. Voor de raadsleden wat 

minder. Dit nam ik ook waar tijdens het inspreken. Desalniettemin ben ik blij dat ik deze tekst 

gebracht heb en hoop dat er inzicht door ontstaat. Voor wat betreft de gemeenteraad zal ik een 

volgende keer lokale zaken aan de gevoerde koers koppelen. Want op welke gebieden raken de 

internationale Agenda en lokale agenda nu allemaal. Het wordt steeds duidelijker. Ook voor onszelf. Ik 

had graag willen eindigen met: over deze informatie willen wij graag een inhoudelijk gesprek. 

Misschien zijn er via deze weg lokale partijen in de Achterhoek die hier op in willen gaan. 

 

Mevr. Lammers hoopt met haar betoog te bereiken dat raadsleden zich bewust zijn wat voor 

belangrijke taak zij op zich genomen hebben en met wie ze allemaal te maken hebben. Dat men 

weloverwogen keuzes maakt over alle belangrijke items die in de gemeente Winterswijk spelen in 

samenspraak met de burgers, zodat het uitgerolde beleid ook breed gedragen; vanuit gunnen - geven 

en delen, kan worden.  

Samen zijn wij nl. de verandering en Ans wil dan ook vanuit liefde om de tafel, met respect voor 

elkaars waarheidsbevinding. Ook wil ze dat de jongeren erbij betrokken worden, dat ze hier zingeving 

kunnen vinden, een doel om voor te gaan en niet alleen het klimaat mogen dienen. Zodat ze ook 

graag in Winterswijk en omgeving blijven wonen en werken. Het is niet erg als er een verdienmodel in 

bedrijvigheid welke opgezet wordt zit, maar het moet de burgers wel dienen. Transparant en eerlijk 

tot stand gekomen zijn. Het vertrouwen van de burger niet schaden, want herstellen hiervan is zeer 

ingewikkeld. 

 

Na afloop van het inspreken had ze een goed gevoel, haar tekst was voor haar gevoel duidelijk en 

krachtig! Ze vind het jammer dat er geen reactie komt en zou het fijn vinden als we op korte termijn 

een afspraak kunnen maken met in eerste instantie de lokale partijen. 

 

Dhr te Biesebeek: 

 


